

SERVICES AGREEMENT

First Party:

Establishment Aspire Global Ventures
CR: 2511144676
Al Jubail, 35716, Kingdom of Saudi Arabia

Second Party

Khaled Saud Thaqil Al Saad Al Qahtani
CR: 2010672510
Riyadh Kingdom of Saudi Arabia

اتفاقية مقاول من الباطن

الطرف الأول

مؤسسة أسباير غلوبال فينتشرز
س ت : 2511144676
الجبيل 35716 – المملكة العربية السعودية

الطرف الثاني

خالد سعود ثقييل ال سعد القحطاني
س ت : 2010672510
الرياض المملكة العربية السعودية

Whereas the First Party has Various Contracts with Refineries, Petrochemical Plants and other Clients within and outside the Kingdom of Saudi Arabia. And The Second Party after discussions has agreed to provide subcontractor services to the First Party on the following terms and conditions:

- 1- The Second Party Will Execute all works delegated by the First Party.
- 2- The Second Party will be Responsible to deliver all works as indicated on drawing per specifications provided by the First Party.
- 3- The Second Party agrees to obey and execute work delegated with safety rules and regulations.
- 4- The Second Party agrees to perform work delegated as per specifications.
- 5- The Second Party must report to work location whenever ordered to do so by the.
- 6- Id Process

حيث أن لدى الطرف الأول ينفذ عدة عقود مع المصانع والمعامل البتروكيميائية وعلماء آخرين داخل وخارج المملكة العربية السعودية فقد أبدى الطرف الثاني رغبته في تأمين خدمات للطرف الأول وليكون مقاول من الباطن وحسب الشروط التالية :-

- 1- يلتزم الطرف الثاني بتأمين كافة الاعمال المؤكدة إليه من قبل الطرف الاول.
- 2- يكون الطرف الثاني مسؤولا عن تسليم كافة الاعمال حسب ما هو موضح في الخرائط والمواصفات المقدمة من الطرف الاول.
- 3- يجب على الطرف الثاني أن يكون حريصا على إتباع كافة إجراءات السلامة المعمول بها
- 4- يجب على الطرف الثاني أن يقوم بتنفيذ العمل حسب أسس الجودة المعمول بها.
- 5- يجب على الطرف الثاني الانتقال إلى موقع العمل متى ما طلب منه الطرف الاول.
- 6- معرف العملية

مدة العقد من:

الى: 03/November /2025 Up To 03/November /2026

Contract start from:

Date: 03/November/2025 Up To 03/November /2026

First Party:

الطرف الأول:



Second Party:

الطرف الثاني:

